
RADA MIEJSKA 
'zk 

Protokół Nr 1/2015 
z posiedzenia Komisji Komunalnej , Ładu i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 
z dnia 06 łutego 2015 roku 

W dniu 06 lutego 2015 roku O godzinie 10 00 w biurze Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Komunatnej. ladu i Porządku 
Publicznego Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji 
uczestniczyło pięciu (5) radnych . Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji 
Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego Pan Eugeniusz Zwarycz. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji . 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do po rządku obrad komisji. 
3. Omówienie planu pracy komisji. 
4. Wydanie opinii w sprawie sp rzedaży lokalu dla Anny Szałaty. 
5. Opinia w sprawie wiaty przystankowej. 
6. Wydzierżawienie kąp ie l iska - dokładny opis wynajmu. 
7. Przepompownia wody w Szybie - plan real izacj i budowy. 
8. Przejście dla pieszych S - 3. 
9. Parkowanie samochodów ul. Głogowska (Wzgórza Dalkowskie) 
10. Sprawy bieżące . 
11 . Zakończenie komisji. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie komisji . 
Przewodniczący komisji E. Zwarycz otworzył posiedzenie Komisji 
Komunalnej, Ładu i Porządku oraz poi nformował że posiedzenie komisji 
jest nagrywane . 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Przewodn iczący zaproponował zmianę w porządku obrad pkt. 8 
przenieść do pkt 3 orz pkt. 9 do pkt. 4 
Nowy porządek obrad przyjęto jednogłośn ie 

3. Przejście dla pieszych S - 3. 
Strażnik Miejski M. Matczak przedstawił pismo, które zostało 
wystosowane do GDDKIA w sprawie sygnalizacji świetlnej, odczytano 
pismo (kserokopia pisma w zał.) , następnie wywiązała się dyskusja w 
której bral i udział radni. Komisja Komunalna wystosuje pismo do 
GODKIA w sprawie zamontowania ręcznej sygna lizacji świetl nej . 

4. Parkowanie samochodów ut. Głogowska ( Wzgórza Dalkowskie). 
Radni jednogłośnie zdecydowali aby na ul. Głogowskiej postawić znaki 
" zakaz parkowania ". 

5. Omówienie planu pracy komisji. 
Omówiono plan pracy. 

6. Wydanie opinii w sprawie sprzedaży lokalu dla Anny Szałaty. 

Pracownik U rzęd u Miejskiego Z. Pond e I - Częstochowska omówiła 
temat sp rzedaży lokalu użytkowego przy ul. Rynek Panu Z. 



Podgórnemu. Wywiązała się dyskusja na temat sprzedaży lokalu 
użytkowego w której brali radni oraz Pani Burmistrz D. Wojtasik. 
Przerwa 
Wznowiono posiedzenie komisji . 
Komisja jednogłośnie wykłuczyła ze sprzedaży łoka łe użytkowe przy ul. 
Rynek Pana Z. Podgórnego oraz Pani A Szałaty .- głosowanie - 5 
radnych za , posiedzenie komisji opuścił M. Miszczak. Następnie 
wywiązała się dyskusja dot. sprzedaży lokału użytkowego przy ul. 
Rynek (T. Jatczak). W trakcie dyskusji przybył radny M. Miszezak. 
Komisja wydała opinie pozytywną dot. sprzedaży łokalu użytkowego 

przy ul. Rynek Pana T. Jatczaka , głosowanie - 5 radnych za. 
7. Opinia w sprawie wiaty przystankowej. 

Pracownik Urzęd u Miejskiego T. Wysoczański przedstawił informacje i 
propozycje dot. przebudowy wiaty przystankowej. Komisja jest za 
wariantem nr 4. 

8. Wydzierżawienie kąpieliska - dokładny opis wynajmu. 
Pracownik Urzędu Miejskiego Ż . Pondel Częstochowska przedstawiła 
informacje dat. wydzierżawienia kąpieliska (Stawy) 
Komisja postanowiła zap rosi ć dzierżawcę stawów na komisje wspólne . 

9. Przepompownia wody w Szybie - plan realizacji budowy. 
Pracownik Urzędu Miejskiego T. Wysoczański wyjaśnił plan realizacji 
budowy przepompowni. 

10. Sprawy bieżące . 
Sprawy bieżące zostały omówione w trakcie posiedzenia komisji. 

11 . Zakończenie komisji. 
Przewodniczący Komisji Komunalnej , Ładu i Porządku Publicznego 
zakończył posiedzenie komisji. 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania na nośniku cyfrowym który 
stanowi załącznik do protokołu . 

Protokół wraz z nagraniem z sesji jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu 
Miejskiego. 

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji 
Komunalnej , Ładu i Porządku Publicznego 

Eugeniusz Zwarycz 


